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Til Bærum Kommune 
 
Det er laget et forslag til utfylling i Lysakerfjorden på østsiden av Fornebulandet utenfor Telenors 
hovedkontor ved Fornebubukta. 
Det er planlagt som en halvøy med utfylling av den originale kystlinjen. 
 
Dette innspillet er en innsigelse mot planen, basert på følgende argumenter; 
 

1) Det er i følge kommunens egen informasjon til publikum et område med rødlistearter, 
inkludert direkte nærhet til Lagmannsholmen naturreservat. Dette ifølge informasjonsskilt 
satt ut av kommunen for Smedtangen, ref også 
BLOCKEDbaerum[.]kommune[.]no/tjenester/natur-kultur-og-fritid/badeplasser-i-
barum/badeplasser/smedtangen/BLOCKED 

2) Eksisterende kystlinje er  i liten grad berørt av utbygging, endring – og utgjør en original 
kystlinje som Bærum har relativt lite av. Mange steder er kystlinjen endret eller gjort privat, 
og dette   

3) Slik planen er tegnet på tegning/kart vil utformingen direkte true vannsirkulasjonen i 
Fornebubukta, og dermed gjøre denne mindre attraktiv som tilgjengelig friluftsområde. Det 
er allerede advarsel mot å bade der efter kraftige regnskyll, og med dårligere sirkulasjon må 
det antas at det også vil være dårligere restitusjonstid. 

4) Det er etablert en brygge «pir» utover på fundamentene til innflyvningslysene til gamle 
Fornebu flyplass. Dette er et av «fornminnene» fra flyplassen, og de fortjener en bedre 
skjebne enn å bli begravet i en utfylling. 

 
Samtidig med argumentene mot en halvøy ser vi at det er behov for å bli kvitt massene fra 
Fornebubanen. I det vi vil anta at masser hentet fra en tunnel ikke er kontaminerte masser, ønsker vi 
å fremme et modifisert forslag: 
I stedet for en halvøy foreslås det at det lages en bro ut til 3,5m grunnen som ligger 290m øst for 
nærmeste kystpunkt i samme område, og derfra fylle ut i området øst for grunnen. Det er 20m-55m 
dybder rett øst for grunnen og fortsatt dypt i området rundt. 
Fordelene er flere: 

a) Det gjøres minimale inngrep i den originale kyslinjen, ref argumentene 1), 2) og 4) over. 
b) Vannsirkulasjonen for Fornebubukta vil berøres i liten/ingen grad, noe avhengig av hvordan 

tilkjørselsvei ut lages, ref punkt 3). 
c) Det er noe dypere, og en øy vil derved bli mindre enn den foreslåtte halvøy - men vil fortsatt 

kunne gi et nytt område for befolkningen. 
 
Vi ser at innspillet kommer efter frist, men da det antas at behandling ikke starter i Pinsehelgen og 
innspillet er hos kommunen før helgen er over, ber vi om at innspillet tas med i det videre arbeidet. 
Kopi av innspillet er sendt til Lagåsen Vel, v/Ingar Arneberg 
 
 
Vennlig hilsen 
 
Vibeke og Helge Hafstad 



Fritdjof Nansens vei 8, 1366 Lysaker 
 


